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INTERPELACJA 

w sprawie: poprawy stanu technicznego przejazdu rowerowego przez torowisko na rondzie Śródka. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o przeprowadzenie naprawy nawierzchni na przejeździe rowerowym na rondzie 

Śródka przez tory tramwajowe. Nawierzchnia przy szynach jest w wielu miejscach wykruszona, powstałe 

ubytki stanowią zagrożenie dla rowerzystów. Proszę także o rozważenie wymiany nawierzchni na asfaltową 

jako nawierzchni preferowanej na drogach rowerowych oraz minimalizującej odczuwany uskok. 

 

Ze względu na fakt, że jest to przejazd często wykorzystywany jako dojazd do terenów rekreacyjnych 

nad Maltą oraz nadejście wiosny, co wiąże się ze wzrostem ruchu rowerowego, proszę o jak najszybsze 

przeprowadzenie prac. 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


